



MANUFACTURER & EXPORTER  
**Chenfeng**

**HOFFMAN BROTHERS**   
5290 NORTH PEARL STREET  
ROSEMONT, ILL. 60018  
PHONE: 800-323-9120

**CF-756**

龍門式油壓自動裁斷機

HYDRAULIC TRAVELLING HEAD

CUTTING PRESS



### 主要特點：

1. 本機適用於皮革、塑膠、帆布、尼龍、紙板及各種合成材料一層或數層的成型裁斷。對於大面積且有沖孔之鞋面尤其適合。
2. 針對傳統手拉式裁斷機的各项缺點加以改良，動作寧靜、有力，操作簡單，迅速、省力，是業界升級、提高工作效率的利器。
3. 裁斷頭左右移，採用搖桿開關及自動位移開關控制，操作簡便。
4. 採龍門架構，操作中視線最佳，並附有夜間操作之照明燈。
5. 採雙手操作，絕無連續多次裁斷的弊端，安全性最高。
6. 可使用雙面鋒利裁刀。
7. 裁斷高度，可配合裁刀的高度及材料的厚度迅速調整。
8. 可加裝滾輪送料裝置。

### Features:

1. This machine is suitable for cutting one layer or several layers of materials such as leather, plastics, canvas, nylon, paper boards and synthetic materials.
2. Different from the traditional hand pulling cutting press, this machine works quietly, powerfully and speedily. It is easy to operate, saves labor cost and becomes a brilliant weapon for upgrading work efficiency.
3. The movement of the press is controlled by a rod and the switch of automatic movement. It is easy to operate.
4. The structure of travelling head helps the operator to have a good open view. The machine is also equipped with a light for the operator's working at night.
5. Two-hand operation and no continuous cutting make the machine highly safe.
6. Double-faced cutter is applicable.
7. The cutting stroke can be speedily adjusted in accordance with the height of cutter and the thickness of material.
8. The roller feeding system is available.

操作說明書，隨機械附送  
The operation manual is sent with machine

型 式 Model	CF-756MA	CF-756MB	CF-756MD
最大壓力 Cutting force	20tons	25tons	45tons
裁斷壓頭 Cutting head(LxW)	500x500mm	635x635mm	760x760mm
裁斷壓座 Cutting pad(LxW)	1600x500mm	1800x6350mm	2100x780mm
衝 程 Stroke	5-150mm	5-150mm	10-165mm
馬 力 Horse power	3hpx1,0.5hpx1	3hpx1,0.5hpx1	5hpx1,1hpx1
淨 重 N.W.	2050kgs	2450kgs	4350kgs
毛 重 G.W.	2350kgs	2850kgs	4900kgs
機械尺寸 Dimension of machine(LxWxH)	2000x750x2120mm	2000x850x1200mm	2600x990x2230mm
包裝尺寸 Packing size(LxWxH)	2200x1010x2200mm	2420x1150x2320mm	2770x1030x2480mm
液壓油量 Hydraulic oil	95liters	95liters	240liters

本公司保有隨時變更設計之權力，不另通知。

The description and features mentioned on the catalogues are binding any change maybe made without notice.

**HOFFMAN**  
**BROTHERS** 